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od 1. októbra 2023 nadobudla účinnosť no-
vela zákona č. 8/2009 o  cestnej premávke 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov, tzv. 
chodníková novela.

Na základe ustanovenia § 52 ods. 2 citova-
ného zákona parkovanie na chodníku už nie je 
pre autá možné a to ani v prípade, že pri par-
kovaní bude ponechaný chodcom voľný pries-
tor jeden a pol metra.

Podľa schválenej novely je totiž chodník ur-
čený výhradne iba pre chodcov, cyklistov a ko-
lobežky. Parkovanie na chodníku je prípustné 
len pre bicykle a  motocykle, avšak len v  prí-
pade, ak na ňom zachovajú voľnú šírku jeden 
a pol metra.

Motorové vozidlo môže zaparkovať 
na  chodníku iba v  tom prípade, ak je takéto 
miesto vyznačené príslušnou zvislou a  vodo-
rovnou dopravnou značkou. Zákaz parkova-
nia na chodníkoch celoplošne.

V  nadväznosti na  novelu citovaného zá-
kona si musíme uvedomiť, že chodníky nie 
sú konštruované na záťaž, ktorú spôsobujú 
motorové vozidlá. Výsledkom dlhodobého 
parkovania sú poškodené chodníky, ktoré 
znepríjemňujú chôdzu všetkým peším ale pre-
dovšetkým rodičom s  kočíkom alebo starším 
ľuďom či ľuďom na vozíčkoch, ktorí navyše 
majú problém takto bezohľadne odparkovaný 
automobil obísť. 

Chodníky v obci Radoľa vzhľadom na pries-
torové možnosti nemajú šírku, ktorá by pre-
sahovala 150 cm, preto v  obci ani teoreticky 
nepripadá do úvahy možnosť vytvorenia ofi-
ciálnych parkovaích miest na chodníkoch.

Oprava zničených chodníkov, ktoré dlhodo-
bo poškodzujú parkujúce vozidlá, je zároveň 
zbytočnou finančnou záťažou pre obec.

Upozornenie  
na zákaz parkovania  
na chodníkoch 
pre vodičov motorových vozidiel



blíži sa záver roka a tradične sa často spomínajú dane 
a poplatky. Nebudem nič prikrášľovať. Aj my v Radoli sme 
nútení zvýšiť poplatky za TKO. Doteraz sme v Radoli platili 
ročne 19 Eur za osobu. Od nového roku 2024 to bude 25 
Eur. Ak sa to zdá byť veľkým navýšením, potom je potreb-
né uviesť, že doterajšia výška poplatku nebola zmene-
ná už 4 roky. Určite však vnímate, že posledné dva roky 
máme na Slovenskku viac ako 10% infláciu. V regióne 
máme všetky obce rovnakého dodávateľa služby vývozu 
TKO a aj on je nútený v súlade s platnou zmluvou dvíhať 
nám cenu za svoje služby. Rastú ceny PHM, vozidlá mu-
sia byť v súlade so zákonom postupne vybavené váhami, 
čítačkami a ďalšími zariadeniami, ktoré dvíhajú náklady. 
Nesmieme zabudnúť ani na to, že odvoz odpadov je ná-
ročný na ľudskú prácu pri zvoze, dotrieďovaní, skládkova-
ní alebo zhodnocovaní odpadov a túto prácu je potrebné 
zaplatiť rovnako ako každú inú. Naďalej budeme robiť 
všetko pre to, aby zber odpadov bol maximálne efektívny 
a neplatili ste zbytočne viac. Ak si však porovnáte úro-
veň poplatkov za odpad s inými časťami Slovenska, sme 
medzi tými regiónmi, ktoré dokážu pracovať s odpadmi 
lacnejšie.

Ako združenie obcí v súčinnosti s T+T budujeme 
spoločný projekt na zhodnocovanie biologického ko-
munálneho odpadu. Všetci starostovia v tomto území si 
veľmi dobre uvedomujeme, že maličké kompostárne sú 
nerentabilné a akurát by nám predražili zber odpadov. 
Takýto spoločný projekt nám spoločne dáva šancu udržať 
miernejší rast cien za spracovanie odpadu.

V oblasti daní tiež pristupujeme k miernemu zvýše-
niu, ale tu bude nárast v porovnaní s týmto rokom naozaj 
len o niekoľko Eur na domácnosť. 

V tomto období môžete vnímať stavebný ruch na 
budove ŠK Radoľa. Pracujeme na rekonštrukcii plochej 
strechy. Strecha má za sebou už viacero opráv, ktoré sú 
pomerne nákladné. Preto Obecné zastupiteľstvo dospelo 
k logickému rozhodnutiu nahradiť túto čoskoro päťde-
siatročnú plochú strechu novým zastrešením. V našich 
podmienkach je overenou voľbou „šikmá“ strecha, preto 
dostane budova novú tzv. polvalbovú strechu. Nevyhnut-
nosť opravy strechy využívame ako príležitosť získať tak-
mer 600 m2 pre účely občianskej vybavenosti v obci. Pod 
strechou získame nadmurovaním atiky priestor s pod-
chodnou výškou viac ako tri metre. 

Zatiaľ obecné zastupiteľstvo neprijalo definitívne roz-
hodnutie o využití objektu, ale nadstavba bude riešená 
univerzálne, aby sa dala využiť viacerými spôsobmi.

Predbežne to vypadá tak, že najefektívnejšie bude 
využitie podkrovia budovy ako spoločenského priestoru - 
sály s niekoľkonásobne vyššou kapacitou ako má maličká 
sála v budove Obecného úradu. Na tomto podlaží bude 
dostatok priestoru pre zázemie takejto sály.

Súčasné prvé poschodie je možné pretransformovať 
do priestoru pre zázemie spoločenského života v Radoli 
s potenciálom pre klubovne slúžiace seniorom, mládeži, 
po rokoch obnoveným hasičom a všetkým trom špor-
tovým oddielom, ktoré vzorne reprezentujú našu obec 
a viac než plnohodnotne nahrádzajú centrum voľného 
času.

V objekte by takisto mohol vzniknúť priestor pre jed-
nu alebo dve garsónky pre prípad dočasného núdzového 
ubytovania v prípade mimoriadnej udalosti, alebo pre 
prípad potreby ubytovať účinkujúceho, či dočasnú stabi-
lizáciu napríklad nového učiteľa v našej škole. Nechcem, 
aby to vyznelo ako strašenie, ale napríklad v prípade 
technických problémov vo viac ako storočnej budove 
škôlky by sa objekt za relatívne krátky čas dal adaptovať 
aj na núdzovú škôlku. 

Zatiaľ sú to však len myšlienky a návrhy, ktoré po-
pisujú potenciál tohoto objektu. V Radoli nám kriticky 
chýbajú pozemky pre občiansku vybavenosť. Vzhľadom 
na cenu pozemkov v Radoli obec nemá financie na to, 
aby mohla kúpiť nejaký pozemok - ako dobrí hospodári 
musíme využívať to, čo máme. 

A iba doplním, nevyhnutnou opravou už pretekajúcej 
strechy získavame približne 600 m2 plochy, ktorá bude 
spoľahlivo zastrešená. Netreba budovať nové základy, 
bude mať vybudované obvodové steny. Veľkým bonusom 
okrem samotnej plochy je to, že sa nachádza v existujú-
com areále, ktorý je bezpečne dostupný pešo, na bicykli 
alebo aj motorovým vozidlom.

Určite nie je možné vyhovieť všetkým predstavám 
a snom, čo by bolo v obci potrebné urobiť, vybudovať 
a zveľadiť. Ale zvolili sme postup, kde môžeme definitív-
ne riešenie upraviť tak, aby mohlo slúžiť čo najviac ľuďom 
v obci. Chceme sa uchádzať aj o akékoľvek možné dotá-
cie, ale o tom azda niekedy nabudúce.

s úctou
Ing. Anton Tkáčik, starosta obce Radoľa 

Milí spoluobčania,



VÝSLEDKY VOLIEB DO NRSR V RADOLI

Viac ako 70 hudobníkov sa zúčastnilo stretnutia heli-
gónkárov, ktoré sa po prvýkrát uskutočnilo v športo-
vom areále ŠK Radoľa V Riekach.
Ani dažďové prehánky, ktoré niekoľkokrát pokropili 
športový areál V Riekach, neodradili v sobotu 19. au-
gusta stovky vďačných divákov od účasti na tradič-
nom podujatí. 

Počet hlasov pre jednotlivé politické subjekty:

politický subjekt počet hlasov
Pirátska strana -Slovensko 2
Progresívne Slovensko 122
Spoločne občania Slovenska 2
Oľano a priatelia 47
Komunistická strana Slovenska 3
Maďarské fórum, ODS, ZR, RK, DS 1
Slovenské hnutie obrody 1
Sloboda a solidarita 45
Sme rodina 15
Slovenská národná strana 106
Smer SD 285
Hlas SD 171
Kotlebovci ĽSNS 7
Demokrati 31
Kresťanskodemokratické hnutie 67
Republika 53
počet platných hlasov spolu 958

ostatné politické subjekty vo voľbách do NRSR 30.9. 2023 nezískali v Radoli ani jeden hlas.

7. ročník  
Radoľskej  
heligónky



Vyhodnocujúca správa

Keď sme začínali rok 2022, 
veľmi sme si priali, aby bolo čím 
skôr za nami drsné obdobie pan-
démie COVID 19 aj s  prísnymi 
karanténnymi opatreniami. Po-
tešilo nás ich uvoľňovanie. Prvým 
našim stretnutím bola hodno-
tiaca členská schôdza 16.marca, 
kde sa zhodnotila činnosť našej 
organizácie za posledné 4  roky. 
Zároveň boli voľby, kde sa navr-
hol a schválil výbor ZO a revízna 
komisia (zladenie 4 ročného vo-
lebného obdobia). 

Každý hospodár na konci ka-
lendárneho roka bilancuje vý-
sledky svojej práce a  vytýči si 
ďalšie ciele, úlohy, ktoré plánuje 
realizovať v  nasledujúcom roku. 
Nie je tomu inak ani v našej orga-
nizácii, ktorá mala ku koncu roka 
69 členov. 

V  priebehu roka sme sa stre-
távali na výborových, členských 
schôdzach, či okresných stret-
nutiach, kde sme riešili a  dopĺ-
ňali plán aktivít. Okrem schvále-
nia plánu aktivít, bol navrhnutý 
a  schválený členský príspevok 
do pokladne aktivít ZO, vo výške 
7 eur. Naše stretnutie sa nieslo 
v  duchu fašiangového posede-
nia pri šiškách. 

S  úctou sme oslávili 
Deň matiek a otcov pri 
opekačke v  záhradnej 
reštaurácii u p. Dušana 
Mičiana za sprievodu 
hudby a spevu. 

Stretnutia seniorov 
Dolných Kysúc v  Hor-
nom Vadičove sa zú-
častnilo 8 členov, bolo 
to veľmi milé posede-
nie.

Do okresných špor-
tových hier sa zapoji-

lo 12 členov. Získali sme 4 prvé 
miesta, 2 druhé a 2 tretie. Ako ZO 
sme boli vyhodnotení na 1.mies-
to.

Krajských športových hier 
v  Dolnom Kubíne sa zúčastnili 
4  naši členovia. Ján Luprich vy-
bojoval 2. a  3.miesto v  behu na 
100 a 200 m. 

Okresného a  Krajského kola 
prehliadky speváckych a  taneč-
ných skupín sme sa zúčastnili 
ako pomoc pri jej organizova-
ní a  priebehu. Náš člen p. Milan 
Kopták bol v porote pri vyhodno-
covaní. 

Aktívne sme sa zapojili do pe-
tície: Aj seniori chcú dôstojne žiť! 
Naša organizácia nazbierala naj-
väčší počet podpisov za OD JDS 
v KNM. 

V júli sme v záhradnej reštaurá-
cii u p.Dušana Mičiana zorganizo-
vali hodové posedenie na počesť 
5.výročia nášho kostola sv. Cyrila 
a Metoda. Na toto posedenie boli 
pozvaní aj kňazi našej farnosti p. 
farár Kamil Lieskovský a p. kaplán 
Michal Meliš. Okrem predsedníč-
ky OD JDS v KNM Boženy Miná-
rikovej, boli pozvaní aj starosta 
Anton Tkáčik, poslanec VÚC v Ži-

line p. Dušan Mičian, riaditeľ ZŠ 
s MŠ v Radoli Vladimír Hromádka, 
viacerí poslanci okresného zastu-
piteľstva a  zamestnankyne OÚ 
v  Radoli. Bolo to stretnutie plné 
priateľstva, srdečných objatí, ús-
mevu a výmeny skúseností. Oslá-
vili sme aj viacerých jubilantov. 
Hodovali sme aj so špecialitami, 
ktoré sme si sami pripravili. Nála-
du nám oživila žartovným vystú-
pením Helena Varošová. Celú ná-
ladu nám spestrili naše speváčky 
pod vedením harmonikára Mi-
lana Koptáka a diskdžokeja Jána 
Lupricha. Naše šikovné členky sa 
postarali o  pečenie koláčov pri 
pohostení pred kostolom ako aj 
hudobným vystúpením. 

Veľmi peknou akciou bolo 
zorganizovanie celookresného 
zájazdu na Velehrad. Vybrali sme 
sa za poznávaním krás a histórie 
Moravy, po ktorých nás veľmi 
hodnotne sprevádzala Alena 
Prievozníková. 

Turistických vychádzok a  zra-
zov sme sa zúčastňovali skupino-
vo i individuálne. V septembri sa 
naše dve členky zúčastnili výletu 
do Marianky. 

15.septembra na sviatok Se-
dembolestnej Panny Márie sa 
konala v Dolnom Vadičove pro-
cesia ku kaplnke so sv. omšou. 
Naše členky sa podieľali pri 
príprave občerstvenia pečením 
koláčov. 

Pri príležitosti životného jubi-
lea (50 rokov) sme navštívili pána 
farára Jána Uskobu v  Rakovej 
s poďakovaním za úsilie pri zakla-
daní a budovaní kostola sv. Cyrila 
a Metoda v Radoli. 

Na výlet do Jablonky sa vy-
bralo 9 členov a do nového Tar-



o činnosti ZO v Radoli za rok 2022
gu 8 členov. Organizovala ho 
pani Agnesa Tarábková pred-
sedkyňa civilizačných chorôb 
v  KNM. Využili sme aj možnosť 
kúpania v  termálnej vode na 
Oraviciach.

Dostala sa nám možnosť kú-
peľno-rehabilitačných pobytov 
s  50€ štátnou dotáciou. V  Pieš-
ťanoch boli 2 členovia, v  Číži 
2,v Nimnici 2, v Turčianskych Tep-
liciach 2, v Sliači 2 a v Lúčkach 2. 

Viacerí naši členovia absolvo-
vali kúpeľno-rehabilitačné poby-
ty v Nimnici aj Lúčkach. 

Dôstojne sme oslávili a  pripo-
menuli si Mesiac Úcty k  starším. 
Pri tejto príležitosti bolo odo-
vzdané vyznamenanie III.stupňa 
Helene Varošovej, Božene Polko-
vej, Miroslavovi Macušovi.

Okresnej výstavy ručných prác 
v  KNM „Zlaté ruky“ sa so svojimi 
prácami predstavili: Margita An-
delová, Helena Drugová, Emília 
Svrčková a  Božena Belancová. 
Helena Varošová otvorila výstav-
ku humorným vystúpením ako 
p.Velšicová. Podieľali sme sa aj 
koláčikmi na občerstvení. 

Päť členov sa zúčastnilo na ot-
vorení predvianočnej predajnej 
výstavke ručných prác v Dolnom 
Vadičove, kde veselú atmosfé-
ru opäť obohatila p.Varošová-
“Velšicová“. 

Trojgeneračná spolupráca 
seniorov a  Spojenej ZŠ a  MŠ 
nechýbala ani na vianočných tr-
hoch v  ZŠ. Svoje práce vystavili 
a predávali Mgr.Helena Drugová 
a  Božena Belancová. Predávali 
a ponúkali sa aj mufinky, koláče, 
kapustníčky od Heleny Varošo-
vej, Margity Andelovej a  Lýdie 
Holtanovej. O  veselú predvia-

nočnú atmosféru sa postarali 
členky našej speváckej skupiny 
pod vedením harmonikára Mila-
na Koptáka. Výťažok 30€ sa odo-
vzdal MŠ a 30€ ZŠ. Veľký podiel 
dala Elena Drugová. 

Niektorí členovia sa zúčastni-
li aj divadelného predstavenia 
Ženský zákon. 

Poslednou našou akciou bolo 
Mikulášske posedenie. Prišiel aj 
Mikuláš, anjel a  čert, ktorí nám 
odovzdali darčeky. Potešili sme 
sa aj z  výhry v  tombole, ktorá 
bola ozaj bohatá. Vďaka všetkým, 
ktorí do tomboly prispeli aj viace-
rým ochotným sponzorom. 

Prekvapením pre občanov 
Radole bolo vystúpenie našej 
speváckej skupiny v  spolupráci 
s organistkou pri spievaní vianoč-
ných kolied na spoločnej svätej 
omši. 

Veľmi sa nám darí spolupráca 
so ZŠ s MŠ v Radoli, ktorá oboha-
cuje naše stretnutia prekrásnym 
kultúrnym programom. 

Pozornosť sme počas celého 
roka venovali aj jubilantom, kto-
rých sme obdarovali uháčkova-
nou medailou z  rúk Margity An-
delovej, kvetinou a vysvedčením. 
Taktiež si spríjemnenie okrúhle 
výročia gratuláciou v  obecnom 
rozhlase. Tento rok ich bolo spolu 
od augusta minulého roka 22. 

Pri úprave verejných priestorov 
venujú naše členky pozornosť 
kvetinovej výzdobe na cintoríne, 
pri kríži a kaplnke. 

Pozornosť sme venovali našim 
chorým členom organizácie. 

Uctili sme si pamiatku zo-
snulým členom organizácie 
položením kytice kvetov. - Je 
potrebné vysloviť veľké ĎAKU-

JEME starostovi Antonovi Tkáči-
kovi a  jeho pracovníčkam, ako 
i  poslancom Obecného zastu-
piteľstva v  Radoli za finančnú 
podporu, príspevky do tom-
boly a pomoc pri organizovaní 
našich akcií. Veľké ĎAKUJEME 
patrí i  Dušanovi Mičianovi za 
bezplatné poskytovanie svo-
jich priestorov v  záhradnej 
reštaurácii na naše stretnutia 
a  občerstvenia. Nezabúda na 
nás v  občerstvení a  odovzdaní 
malých darčekov. 

Veľká opora je pre nás i  pred-
sedníčka ODJDS v  KNM Božena 
Mináriková. Oceňujem nezištnú 
pomoc a  ochotu celému výbo-
ru pri zabezpečovaní a  organi-
zovaní všetkých akcií. Nesmie-
me zabudnúť ani na šikovnosť 
a  ochotu viacerých členiek z  or-
ganizácie, ktoré sa podieľajú pri 
pečení šišiek, koláčov, príprave 
šalátov, chlebíčkov a  občerstve-
nia. 

Ďakujem Vám všetkým a  ve-
rím, že dobrá spolupráca bude 
i naďalej pokračovať. V životnom 
období, ktoré má prinášať radosť 
vám želám pevné zdravie, lásku 
a pocit, že ste stále dôležití a po-
trební. 

Členovia výboru: 
predsedníčka A.Dolinová
podpredsedníčka H.Varošová
pokladníčka: Emília Rybárová
tajomníčka Mgr. M.Andelová 
kultúrna referentka C. Svrčková

Revízna komisia:
T. Svrčková
M. Svrčková
p. M. Macúšová



Výsledky:
Radoľa - Rudinská 2:2 (4:2) penalty
Kys. N. Mesto - Stará Bystrica 2:2 
(3:2) penalty
o 3. miesto 
Rudinská - Stará Bystrica 4:2
finále
Radoľa - Kysucké Nové Mesto 0:3
Najlepší hráč: P. Vnuk
Najlepší brankár: Šteiniger
Najlepší strelec: Martinček (3 góly)

Ďakujeme  
sponzorom  
za podporu športu 
v Radoli

kvety

Dália
TONICAT

zemné práce
UNIPAL KNM

spol. s r.o. 


Bar   Santa Fe

Memoriál Ing. Jána 
Kultana 2023

Obec Radoľa
podporujeme šport

Prvý ročník futbalového 
memoriálu Ing. Jána Kultana 
sa uskutočnil v sobotu 8. júla 
2023. Jeho víťazom sa stali 
futbalisti MŠK Kysucké Nové 
Mesto.

MŠK Kysucké Nové Mesto - 1. miesto

Domáci futbalisti ŠK Radoľa 

STAVBYT
P O D L A H O V É  C E N T R U M

Koberce, parkety, PVC, vinyl, Interiérové dvere



Po úspešnej minulej sezóne Vre-
tenice naplno vstúpili do ďalšieho 
súťažného ročníka. Počas letných 
prázdnin klub zorganizoval týžden-
ný florbalový kemp, počas ktorého 
sa najmladšie hráčky zdokonaľovali 
vo svojom florbalovom umení pod 
vedením našich úspešných junior-
ských majsteriek Slovenska. 
Počas tábora sme kládli veľký dôraz 
na to, aby sa dievčatá naučili ako sa 
správne rozcvičiť, čo si majú pripra-
viť na zápas a tréning, základy prvej 
pomoci, zdravej výživy, regenerácie 
a správne používanie masážnych 
valcov.
Stále v našom klube platí, že úspechy 
a poháre potešia, ale najdôležitejšie 
je vypestovať vzťah k pravidelnému 
pohybu, upevňovaniu zdravia a ra-
dosť z hry. Sme presvedčení, že keď 
naplníme tieto základné predpo-
klady v mladom veku, potom môžu 
prísť neskôr aj pekné športové vý-
sledky.
V tomto ligovom ročníku pokraču-
jeme v spolupráci s najúspešnejším 
slovenským klubom ženského flor-
balu ŠK 98 Pruské. Vo vekových ka-
tegóriach, kde ako mladý klub zatiaľ 
ešte nemáme dostatok vlastných 
hráčok, umožňujeme našim hráč-
kam hrať najvyššie slovenské súťaže 
vo farbách ŠK 98 Pruské. 

Prvú ligu žien hráme prevažne s na-
šimi dievčatami, z ktorých je väčšina 
ešte stále v juniorskom veku, a podľa 
možností dopĺňame zostavu o hráč-
ky z Pruského. 
Ďalej rozvíjame spoluprácu s NTS 
FK ZŠ Nemšová a umožňujeme na-
šim hráčkam v ďalšom spoločnom 
projekte zúčastňovať sa medziná-
rodných turnajov v Českej republike 
alebo vo Švédsku. 
Medzi najmladšími dievčatami už 
máme dostatok hráčok a preto ich 

pripravujeme na to, že od jesene 
2024 sa budeme uchádzať o mož-
nosť hrať najvyššiu slovenskú žiacku 
súťaž - Ligu U15.
V klube sme začali vydávať emailo-
vý magazín „Florbalové novinky“ 
pre naše hráčky, rodičov a fanúšikov. 
Magazín vychádza vždy pred víken-
dom, kedy hráme súťažné zápasy 
a ak si želáte byť jeho odberateľom, 
radi vám ho budeme posielať ak nám 
napíšete na adresu vretenice@gmail.
com .

Vretenice 
informujú

Súťaže, v ktorých nastupujú Vretenice v sezóne 2023/24: 

veková kategória súťaž poznámka

ženy Prvá liga (Z1), 
celoštátna súťaž

ŠK Vretenice Radoľa

ženy Hyundai extraliga, 
celoštátna súťaž

spolu s ŠK 98 Pruské

juniorky Liga Západ, 
regionálna súťaž

spolu s ŠK 98 Pruské

staršie žiačky Liga U15, 
celoštátna súťaž

spolu s ŠK 98 Pruské

mladšie žiačky Liga Stred, 
regionálna súťaž

ŠK Vretenice Radoľa

staršia prípravka Liga U15, 
celoštátna súťaž

ŠK Vretenice Radoľa



Úradné hodiny na Obecnom úrade
Pondelok  7.00–15.30
Utorok  7.00–15.00
Streda  7.00–16.30
Štvrtok  nestránkový deň
Piatok  7.00–13.00
Obedná prestávka  polhodina v čase  

medzi 11.00–12.00

Navždy nás opustili
Anna Mičianová

Emília Ondrášková
Milan Čelko

Anna Kriváčková
Elena Macúšová
Valéria Písečná

Odpočívajte v pokoji!

Telefón: 041/421 32 33
Mobil:  0911/951 305,  

0911/480 555
Správca cintorína: 0904/765 776
E-mail:  podatelna@radola.sk
Web:  www.radola.sk

Kontakty

Narodenie detí
Lívia Adamov

Maximilián Filo
Elif Dirilová

Noemi Kardošová
Elies Hosni

Najmenšich spoluobčanov v našej obci 
srdečne vítame, rodičom prajeme veľa 

zdravia a úspechov pri výchove!

Spoločenská 
kronika

PRIPRAVUJEME
3. decembra 2023 od 10:00 do 14:00
Vianočné trhy v ZŠ s MŠ Pod Mokrým

5. decembra 2023 o 17:30 (utorok)
Príchod Sv. Mikuláša do Radole spojený so sláv-
nostným rozsvietením Vianočného stromčeka pri 
ZŠ s MŠ Pod Mokrým
Zároveň Vás pozývame na Mikulášsky punč
Prosíme všetkých návštevníkov, čo majú pozitívny 
vzťah k životnému prostrediu, aby si priniesli so 
sebou vlastnú šálku. Napokon zo šálky punč lepšie 
chutí ako z umelohmotného pohára. 

8. december (piatok) 17:00 - 20:00
Mikulášsky sprievod (zaháňači)

15. december (piatok) 17:00 - 20:00
Sprievod Lucií (zaháňači)

16 decembra 2023 (sobota)
Zber nebezpečných odpadov
(farby, riedidlá, postreky, chemikálie, motorové 
oleje, hnojivá, obaly z týchto látok atď.)
viac na www.radola.sk

19. decembra 2023 (utorok)
Zber textilu v sále Obecného úradu v Radoli od 7:00 
do 15:00
viac na www. radola.sk

26. december 2023 od 7:00 
Svätoštefanský výstup na Vreteň 42. ročník
nástupné miesto - sála Obecného úradu v Radoli

Manželstvo 
uzatvorili

Ján Patyk a Ľubomíra Šadibolová
Milan Maruš a Katarína Húšťavová

Ľubomír Blahuš a Veronika Javoríková
Marek Kocúr a Barbora Majbíková

Slavomír Krupa a Natália Janíčková
Erik Kocúr a Lucia Babuljaková

Juraj Sládek a Dominika Kultanová

Na spoločnej ceste životom prajeme veľa
šťastia, lásky a porozumenia!

Ďakujeme všetkým občanom, ktorí v zákonnej lehote 
zaplatili miestne dane – daň z nehnuteľností, daň za 
psa a poplatok za komunálny odpad. 
Žiadame občanov, ktorí miestne dane a poplatok za 
odpad ešte neuhradili, aby si splnili svoju povinnosť 
ešte v kalendárnom roku 2023. 


